
Protokół Nr XXXI/2021
z XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się zdalnie 

w dniu 28 stycznia 2021 roku

Sesja rozpoczęła się w dniu 28 stycznia 2021 roku o godzinie 10.00, zakończyła się 17.25.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Omówienia i analiza audytu w oświacie. 
8. Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających
z art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z
dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2020 r.
poz. 293 z późn. zm.).
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach
zawartych na czas oznaczony z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same
nieruchomości  znajdujące  się  w  zasobach  Gminy  Miasta  Łowicza,  pozostające
w administracji tej jednostki organizacyjnej.
10. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży
zabudowanej  nieruchomości  położonej  w Łowiczu na osiedlu Władysława Reymonta,
obręb Śródmieście. 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  i  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  dla
Miasta Łowicza na lata 2021-2025. 
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.
13. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.
14. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na
lata  
2021- 2033 i uchwalenie budżetu na 2021 rok:

a) opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021-2033 i projektu budżetu na 2021 rok,
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania
planowanego deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2021 roku,

1



a) opinie  poszczególnych  komisji  Rady  Miejskiej  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021-2033 i projektu budżetu na
2021 rok,
a) dyskusja  i  wnioski  do  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz na lata 2021-2033 i projektu budżetu na 2021 rok,
a) podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2021-2033 wraz z autopoprawką,
a) podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia projektu budżetu na 2021 rok wraz
z autopoprawkami. 

15. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Łowiczu i Komisji Rady Miejskiej w
Łowiczu na 2021 rok.
16. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
17. Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek po zmianie: 
1. Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających
z art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z
dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2020 r.
poz. 293 z późn. zm.).
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach
zawartych na czas oznaczony z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same
nieruchomości  znajdujące  się  w  zasobach  Gminy  Miasta  Łowicza,  pozostające
w administracji tej jednostki organizacyjnej.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży zabudowanej
nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  na  osiedlu  Władysława  Reymonta,  obręb
Śródmieście. 
10. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  i  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  dla
Miasta Łowicza na lata 2021-2025. 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.
13. Rozpatrzenie  w sprawie  zwolnienia  i  zwrotu  części  opłaty  pobranej  od
przedsiębiorców  za korzystanie  z zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych
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przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za rok 2021,
wprowadzony po uchwałach o petycjach.
14. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Łowiczu i Komisji Rady Miejskiej w
Łowiczu na 2021 rok.
15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
16. Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad  XXXI  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski. 
Powitał Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Pana
Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Pana
Arkadiusz Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta
pracowników  Urzędu  Miejskiego,  przedstawicieli  mediów,  przedstawicieli  stowarzyszeń
i organizacji pozarządowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej
obecnych jest 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Pan Krzysztof  Kaliński Burmistrz Miasta  poinformował,  że zmarła  Pani Wanda Białas
wieloletni Skarbnik Miasta Łowicza. Zaproponował uczczenie jej pamięci minutą ciszy. 

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXXI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  wpłynęło  pismo  Burmistrza  Miasta
Łowicza  o wprowadzenie  do  porządku  obrad  autopoprawki  do  projektu  budżetu  Miasta
Łowicza na 2021 rok.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  wpłynęło  pismo  Radnego  Roberta
Wójcika  w  imieniu  Klubu  Radnych  Łowickie.pl  o  zdjęcie  z  porządku  obrad punktu 14
„Uchwalenie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021- 2033
i uchwalenie budżetu na 2021 rok”.

(stanowi załącznik)

Stwierdził, że wniosek Klubu Radnych „Łowickie.pl” jest dalej idący. Jeśli wniosek ten nie
uzyska  wymaganej  liczby  głosów,  zostanie  przegłosowane  wprowadzenie  autopoprawki
do projektu budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Michał Terenowicz, Przewodniczący
Rady Miejski Jacek Wiśniewski, Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Wielemborek, Radny
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Lech  Aniszewski,  Radny  Jakub  Wolski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski,
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował  głosowanie
wniosku Klubu Radnych Łowickie.pl  o zdjęcie  z porządku obrad punktu 14 „Uchwalenie
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz na  lata  2021-2033 i uchwalenie
budżetu na 2021 rok”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów zdjęła z porządku obrad  punkt 14 „Uchwalenie Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2021- 2033 i uchwalenie budżetu na 2021 rok”.
Poinformował,  że  w  związku  ze  zdjęciem  z  porządku  obrad  punktu  14  nie  zostanie
przegłosowany  wniosek  Burmistrza  o  wprowadzenie  autopoprawki  do  budżetu  miasta  na
2021 rok. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  wpłynął  wniosek
Klubu Radny „Prawo i Sprawiedliwość i Niezależni” o wprowadzenie pod obrady Sesji Rady
Miejskiej  punktu  „Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zwolnienia  i  zwrotu  części
opłaty  pobranej  od przedsiębiorców  za korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
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alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za
rok 2021”.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Jakub  Wolski,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny
Lech Aniszewski, Radny Robert Wójcik.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wniosku  Klubu  Prawo  i  Sprawiedliwi  i  Niezależni  o
wprowadzenie  pod  obrady  Sesji  Rady  Miejskiej  punktu  „Rozpatrzenie  projektu  uchwały
w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie  z
zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  w  miejscu
sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za rok 2021”, po uchwałach o petycjach.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  jednogłośnie  wprowadziła
do porządku  obrad  zdjęła  z porządku  obrad  punktu  „Rozpatrzenie  projektu  uchwały
w sprawie  zwolnienia  i  zwrotu  części  opłaty  pobranej  od przedsiębiorców  za korzystanie
z zezwoleń  na sprzedaż  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  w  miejscu
sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za rok 2021”.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  w  związku  z  niemożliwością
uczestniczenia w Sesji autora Audytu w oświacie proponuje zdjęcie z porządku obrad punktu
7 „Omówienia i analiza audytu w oświacie” i omówienie go na sesji w miesiącu lutym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował  głosowanie
zdjęcia z porządku obrad punktu 7 „Omówienia i analiza audytu w oświacie” i omówienie
go na sesji w luty.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady Miejskiej stwierdził,  że  Rada Miejska większością  głosów zdjęła
z porządku obrad punktu 7 „Omówienia i analiza audytu w oświacie” i omówienie go na sesji
w miesiącu lutym.

W  dalszej  dyskusji  w  sprawie  audytu  oświaty  wzięli  udział:  Radny  Paweł  Pięta,
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Radny Robert  Wójcik,  Pan Krzysztof
Kaliński  Burmistrz  Miasta  Łowicza,  Pani  Małgorzata  Nowak  Naczelnik  Wydziału  Spraw
Społecznych. 

Ad. 3 

6



Protokół z XXIX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Protokół z XXX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4
Interpelacje i zapytania.

Radny Robert Wójcik  poprosił o udzielenie  odpowiedzi na zapytanie złożone w imieniu
Klubu Radny „Łowickie.pl” na XXIX Sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 roku:
o jaki  wzrost  cen  wody  i  ścieków  wystąpił  Zakład  Usług  Komunalnych  w  Łowiczu
do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie złożył interpelację w sprawie. 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelacje:

 w sprawie opracowania nowego regulaminu udzielenia jak i rozliczania dotacji klubów
sportowych,

 w sprawie reaktywacji i uaktywnienia działalności Społecznej Rady Sportu,

 w sprawie przeprowadzenia kontroli  szczegółowej  wydatkowania dotacji  przez UMKS
„Księżak” w latach 2017-2019,

 w  sprawie  przeprowadzenia  kontroli  szczegółowej  wydatkowania  dotacji  przez  Klub
Sportowy „Księżak” w latach 2017 i 2019, przekazanie kserokopii protokołu z kontroli
przeprowadzonej prze RIO dotyczącej wydatkowania dotacji przez klub w 2018 roku, 

 w sprawie przeprowadzenia kontroli szczegółowej wydatkowania dotacji przez wszystkie
kluby sportowe w drugim półroczu 2020 roku.

(stanowią załączniki)

Radny  Lech  Aniszewski złożył  interpelacje  w  sprawie  podjęcia  działań  związanych
z utworzeniem miejskich klubów sportowych.

(stanowi załącznik)

Radny Grzegorz Durka złożył interpelację w sprawie zamontowania progów zwalniających,
ograniczających  prędkość  pojazdów  poruszających  się  ul.  Łyszkowicką  oraz  ul.
Cebrowskiego w okolicy boiska i placu zabaw.

(stanowi załącznik)

Ad. 5
Informację Burmistrza  Miasta  o działaniach  w okresie  między  Sesjami -  przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.
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(stanowi załącznik)

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik,
Radna  Zofia  Wielemborek,  Wiceprzewodniczący  Rady  Tadeusz  Żaczek,  Radny
Lech Aniszewski, Radny Jakub Wolski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.
Odpowiedzi  udzielili:  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta,  Pan  Grzegorz  Pełka
Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Remontów,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału
Spraw Komunalnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził 30 minut przerwy.
Przerwa od godziny 14:35 do godziny 15:05.

Po przerwie

Ad. 6
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski przedstawił  pisma  jakie  zostały
skierowane wpłynęły 
1. Petycja  w  sprawie  budowy  kanalizacji  deszczowej  w  ulicy  Wyzwolenia  -  skierował

pismo do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 
2. Pismo z  NSZZ Solidarność  w sprawie budowy przyzakładowej  oczyszczalni  ścieków

dla ZPOW Agros Nova. – skierował pismo do Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta.
3. Wniosek  o  nadanie  nazwy  ulicy  łączącej  ul.  3  Maja  z  ul.  1  Maja  ulicą  Ignacego

Daszyńskiego - skierował pismo do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 
4. Wniosek  o  ustalenie  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na  terenie  gminy  Miasto

Łowicz. 
5. Pismo mieszkańca Łowicza w sprawie dojazdu działki  przy ul. Filtrowej. – skierował

pismo do Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta. 
6. Pismo  z  Okręgowej  Spółdzielni  Mleczarskiej  w  sprawie  dokonania  zmiany

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza oraz w Studium
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Łowicza.

7. Wezwanie  z  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Łodzi  do  uzupełnienia
akt administracyjnych  w  sprawie  Agros  Nova  z  siedziba  w  Łowiczu  na  uchwałę
z 30 czerwca 2005 roku w sprawie miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego
miasta Łowicza. Na pismo odpowiedział Burmistrz Miasta Łowicza.

8. Wniosek  o  nadanie  tytułu  honorowego  Obywatela  Łowicza  dla  artysty  malarza
Pana Zdzisława Dominika Pągowskiego. 
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9. Wyjaśnienia  KS  Księżak  dotyczące  protokołu  z  kontroli  problemowej  z zakresu
wykorzystania  środków  finansowych  Gminy  Miasto  Łowicz  w I półroczu  w  oparciu
o umowę WKS/23-W/2020. 

(stanowią załączniki)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Radny Jakub Wolski, Radna Zofia Kroc, Radny Michał
Terenowicz,  Radny Dariusz  Dzik,  Radny  Paweł  Pięta,  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz
Miasta Łowicza, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Pan Paweł
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Ad. 7
Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających z
art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z
dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2020
r. poz.  293 z późn.  zm.) –  przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik  Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu
przyjęła  Informację  Burmistrza  Miasta  Łowicza  dotycząca  zgłoszonych  żądań
wynikających z art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6
i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym
(Dz. U. z 2020 r. poz. 293 z późn. zm.).

Ad. 8
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach
zawartych na czas oznaczony z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same
nieruchomości  znajdujące  się  w zasobach  Gminy  Miasta  Łowicza,  pozostające
w administracji  tej  jednostki organizacyjnej -  przedstawiła Pani  Agnieszka Karczewska
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Radny  Michał  Trzoska,  Pani  Agnieszka
Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego
i Rolnictwa, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załączniki)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez
Zakład  Gospodarki  Mieszkaniowej  w  Łowiczu  kolejnych  umów  najmu  i  dzierżawy
po umowach zawartych na czas oznaczony z tymi  samymi stronami,  których przedmiotem
są te same nieruchomości  znajdujące  się  w zasobach Gminy Miasta  Łowicza,  pozostające
w administracji tej jednostki organizacyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XXXI/273/2021

Ad. 9
Projekt  uchwały  w sprawie  przeznaczenia  do sprzedaży  zabudowanej nieruchomości
położonej  w  Łowiczu  na  osiedlu  Władysława  Reymonta,  obręb  Śródmieście  -
przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik
Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży
zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu na osiedlu Władysława Reymonta, obręb
Śródmieście.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr XXXI/274/2021

Ad. 10
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  i  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  dla
Miasta  Łowicza  na  lata  2021-2025 -  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz  Dyrektor
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.
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(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Opinię Komisji Społecznej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta
Łowicza na lata 2021-2025.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXI/275/2021

Ad. 11
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Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  podjęcia
uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 – przedstawił
Pan Józef Szczepanik, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Robert
Wójcik. 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

10 „za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXXI/276/2021

Ad. 12
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Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  podjęcia
uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 – przedstawi
Pan Józef Szczepanik, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie
podjęcia uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXXI/277/2021

Ad. 13
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej
od przedsiębiorców  za  korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za rok 2021 -
przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w sprawie  zwolnienia  i  zwrotu  części  opłaty
pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Miasta Łowicz za rok 2021.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXXI/278/2021

W dyskusji wziął udział:  Radny Krzysztof Olko, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta
Łowicza.
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Ad. 14
Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Łowiczu i Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu
na 2021 rok.

Plan pracy Rady Miejskiej na 2021 rok – przedstawił Przewodniczący Rady,
Plan Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta,
Plan Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek
Plichta,
Plan Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta-  przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Plan  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła jednogłośnie plany
pracy Rady Miejskiej w Łowiczu i Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu na 2021 rok.

Ad. 15
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Następna Sesja Rady Miejskiej  planowana jest  w dniu 25 luty 2021 r.  o godz.  10.00
w zdalnie z następującym tematami:

1. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o.
2. Informacja na temat działalności schroniska dla zwierząt.

2 luty     2021 r.   godz. 15.00 posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
15 luty     2021 r.   godz. 15.00 posiedzenie Komisji Społecznej (posiedzenie wyjazdowe – PSP
Łowicz ul. Seminaryjna) 
16 luty     2021 r.   godz. 14.00 posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej 
17 luty 2021 r. godz. 15.00 posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta
18 luty 2021 r. godz. 15.00 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów

Ad. 16
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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